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Goedemiddag, 

 

Wethouders Monique Stam en Jan van der Starre verzoeken de griffie om in 

oktober van dit jaar een BOT-overleg voor de gemeenteraad in te plannen. Het 

thema van dit overleg zal zijn de aansluiting van de Rivierenwijk op het 

warmtenet van de HVC. Woonwaard en HVC hebben in het kader van het Slimme 

Energienet Heerhugowaard plannen om 500 woningen van Woonwaard in 

Rivierenwijk-Zuid aan te sluiten op het warmtenet als alternatief voor het gebruik 

van gas als energiebron. Deze plannen passen in de opgave vanuit het Rijk voor 

uitfasering van gas en de ambitie van de gemeente om in 2030 energieneutraal te 

zijn.  

 

De plannen van HVC en Woonwaard bieden ook een uitgelezen kans om in dit 

project ook particuliere woningbezitters in de Rivierenwijk-Zuid aan te sluiten op 

het Warmtenet. Zij krijgen hiermee als eerste binnen de gemeente 

Heerhugowaard mogelijk een passend en betaalbaar alternatief voor hun 

aansluiting op aardgas. De gemeente kan dit uiteraard niet opleggen, maar wel 

stimuleren. De overstap van gas naar het warmtenet brengt voor 

woningeigenaren een flinke kostenpost met zich mee, die niet zomaar 

terugverdiend kan worden. Het college wil tijdens het BOT overleg met de raad in 

gesprek over mogelijkheden (subsidies, slimme inkoopmogelijkheden, etc.) om 

het voor huiseigenaren in de Rivierenwijk-Zuid aantrekkelijker te maken om als 

koplopers mee te doen.  

 

Het project hangt nauw samen met de herinrichting van de Rivierenbuurt, 

waarmee de gemeente zo snel mogelijk wil starten. Om de herinrichting niet 

verder te vertragen, is het van belang dat het BOT-overleg nog in oktober 

plaatsvind. 

 

Graag hoor ik wanneer de griffie de eerste mogelijkheid ziet voor dit overleg. 

 

Met hartelijke groet, 

Lucien van der Plaats 

 

 


